
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20140429 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stig Jansson ordförande  

  Ingegerd Eriksson 

  Inez Lagerström 

  Richard Olofsson 

  Elisabeth Ullström 

  Gunnar Lind 

 

§1 Mötets öppnande 

 Stig hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

§3 Spelprogram 

Följande beslutades: 

- att fortsätta med samma koncept på tisdagarna som vi gjort under våren  

d v s anordna simultan och silvertävlingar. 

- att anordna en dambridge den 6 september 

- att anordna en herrtävling den 20 september 

- att anordna Silverbocken (poker + bridge) våren 2015. Sanktion sökes för 

detta 

- Att fortsätta med spel på söndagar till hösten. En enkät om tidpunkten 

- Att anordna halloweenbrons med fest den 31 oktober 

- Att anordna långfredagssilver 2015 

Beträffande DM-kval och finaler ska vi tala med Kent om likaså om sanktion är 

sökt för lagmix. 

 

 



§4 Don Peppino 

Två lag i division 4 kommer inte att vara med till hösten och det betyder att det 

endast är fyra lag kvar. Dessutom har ett lag i div 3 också meddelat att det inte 

ska vara med. 

P g a detta måste divisionerna göras om och det blir totalt 27 lag i 3 divisioner. 

Diskussion fortsätter om hur dessa lag ska fördelas. 

§5 Rapporter 

 Stig rapporterade från långfredagssilver 

På årsmötet fick styrelsen i uppdrag att skriva ner riktlinjer om uthyrning av 

lokalen. Elisabeth skriver ett förslag till nästa möte. 

§6 Övriga frågor 

Ett förslag om att anordna städdagar under höst och vår kom upp. Alla ansåg 

att det var ett bra förslag som vi arbetar vidare med. 

§7 Nästa möte 

 Nästa möte blir den 2 juni kl 17:00 

§8 Avslutande av mötet 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Vid Protokollet  Justeras 

 

Ingegerd Eriksson  Stig Jansson 

 

   


